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                            KANDIDÁT DO OV STRAŠÍN 2022 - 2026 

 

Jméno, Příjmení, věk, vzdělání: 

 

Michal Rázga 

45 let, středoškolské s maturitou (Obchodní a bankovní akademie) 

V obci žiji od roku 2012  

 

 

Jakou práci vykonáváte: 

 

V posledních 20 letech se pohybuji ve finančním sektoru, pracuji ve skupině PPF, aktuálně 

v Air Bank, jako Manažer rozvoje obchodu, kde se starám o věrnostní program pro naše klienty. 

 

Zkušenosti ve veřejné správě, vaše aktivity v obci: 

 

Aktivní zkušenost s komunální politikou dosud nemám. Aktivně však docházím na schůze 

Osadního výboru, kde s dalšími sousedy předkládáme návrhy k diskuzi a realizaci s využitím pro 

obec a Vás spoluobčanů.           V obci se, jako rodina, zapojujeme do aktivit pořádaných OV. 

- > brigády – úklid odpadu v obci / les, apod., výsadba keřů 

 

Se sousedy postupně zkulturňujeme a repasujeme  

objekt bývalých kabin („hřiště“). 
 

- > oživili jsme povrch hřiště aktuálně alespoň pro míčové sporty   

- > zrepasovali jsme ohniště, posezení, vytvořili novou terasu 

- > vyrobili stojan na kola, opravili plot, natřeli okna, lavice 

- > zkulturnili interiér (instalovali kuchyň, myčku, sezení, …)  

      a mnoho dalšího 

 

 

Proč se hlásíte do OV, v jaké oblasti byste chtěli pro obec pracovat, co konkrétně byste 

chtěli udělat/změnit:  

 

Přál bych si, aby Strašín nebyl „satelitem“ ale „součástí“ Říčan, aby město reflektovalo naše 

lokální potřeby, aby více investovalo do naší části obce, abychom byli vzájemní partneři. Primárně 

bych rád pracoval a podporoval konstruktivní vztahy s magistrátem Říčan.  
 

Chtěl bych, aby byl Strašín více: 
     

1. BEZPEČNÝM (v dopravě) -  ráno nelze bezpečně přejít ul. Vojkovská 

- > chceme přechod Vojkovské (ideálně při rekonstrukci návsi, bude-li realizováno) 

- > chceme chodník na Vojkovské – k psímu cvičišti, k lesu  

- > obnovení povrchů cest v ulicích, obnovení krajnic, přechodů a jejich značení  

- > chtěl bych, aby se jezdilo v obci 50 (také, abych se nemusel bát kurýra v ulici) 
    

2. SPORTOVNÍM (chceme mít možnost sportovního a sousedského vyžití)  

- > chceme vybudovat multifunkční povrch na hřišti (podobně jako na Pacově) 

- > chceme častěji organizovat společenské akce a podporovat vzájemné setkávání 
    

3. AKTIVNÍM v komunikaci se spoluobčany / s městem, a mnohé další … 

    
 

Máte nějaké další sdělení pro voliče: 

 

Ten kdo mne zná, tak ví, že se snažím věci zlepšovat tak, aby přinášely užitek a měli přidanou 

hodnotu. Úkoly posouvat. Komunikuji jasně, transparentně, na placato. Ať budete volit kohokoliv, 

volte prosím toho, kdo bude ku prospěchu obci a nám všem. Děkuji Vám za účast. 
 

 


